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ZAPISNIK 
SA 24. SJEDNICE VMO BANDEROVO 

 
održane dana 30. rujan (četvrtak) s početkom u 17 sati u prostorijama MO Banderovo, Rudolfa Tomšića 
15. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Marta Siladjev, predsjednica VMO 
- Auzilija Maligec, članica VMO 
- Anton Blažeković, član VMO 
- Velimir Horvat, član VMO 
- Đulijana Desanti, tajnica MO 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
- Nadja Poropat, zamjenica predsjednice VMO 

 

Usvajanje zapisnika sa 23. sjednice VMO Banderovo održane 25. kolovoza 2021. godine. 

 G. Anton Blažeković imao je primjedbu na Zapisnik, a ista se odnosi na točku Ad – 1 – Izbor 
zamjenika predsjednice Vijeća MO – zašto nigdje u zapisniku ne stoji da se prilikom Izbora nisu 
poštivali koalicijski dogovori između pok. g. Elvisa Šutala i gđe. Marte Siladjev. Nakon rasprave 
u kojoj je istaknuto da je to bio njihov osobni usmeni dogovor, nastavilo se sa radom sjednice.  

 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Marta Siladjev i predložila slijedeći dnevni red kako slijedi: 
 

DNEVNI RED 
 
 

1. Rebalans Financijskog plana Vijeća MO Banderovo za 2021. godinu 
2. Komunalna problematika 
3. Razno 

 
 

AD – 1  
 
Zbog nepovoljne epidemiološke situacije uzrokovane COVID-19 a sukladno Odluci o nužnim 
epidemiološkim mjerama i preporukama radi sprečavanja prijenosa bolesti COVID-19 putem 
okupljanja i Uputama Odjela za gradsku samoupravu i upravu, Vijeće je raspravljalo da se od 
planirane programske aktivnosti – Ekološka akcija za koju je bilo osigurano 10.150,00 kn u cijelosti 
odustane.  
 
Rebalansom su primijenjene planirane pozicije Financijskog plana MO Banderovo za 2021. 
godinu kako slijedi: 
 

 pozicija PRO 2497 (materijal i dijelovi za tekuće i inv.održ.) e sa 4.000,00 kn umanjuje na 0,00 



kn 

 pozicija PRO 2498 (komunalne usluge) se sa 3.000,00 kn umanjuje na 0,00 kn 

 pozicija PRO 2502 (reprezentacija) se s 9.450,00 kn umanjuje na 6.900,00 kn 

 pozicija PRO 2503 (ostali nespomenuti rashodi poslovanja) se s 9.300,00 kn umanjuje na 
8.700,00 kn 

                
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da odustaje od realizacije programske aktivnosti 
Ekološka akcija te se donosi i usvaja Rebalans Financijskog plana Vijeća MO Banderovo 
za 2021. godinu smanjen za 10.150,00 kn. 

 
AD – 2 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD – 2 – 1  
U Ulici Corrada Illijasich i ostalim lokacijama loše je vidljiva horizontalna signalizacija obilježavanja 
pješačkih prijelaza, invalidnih mjesta i parkirnih mjesta. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti zahtjev TD Rijeka promet. 
 
AD – 2 – 2  
U Kraškoj ulici potrebno je ukloniti stablo smokve i podrezati grane koprivića i lovora višnjika, jer je sve 
obraslo. U Ulici Uspon Ladislava Tomee kod kbr. 9 uz zgradu posađena je smokva čije grane ometaju 
prolaz, a plodovi prljaju nogostup te se skliže i nesigurno je za pješake. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav, Direkciji zajedničke komunalne djelatnosti i Komunalnom redarstvu. 

 
AD – 2 – 3  
Kod spremnika za komunalni i selektivni otpad nakon što djelatnici KD Čistoće obave pražnjenje i 
odvezu otpad iza njih ostaje sve puno smeća. Potrebno je da isto pometu i pokupe. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti zahtjev KD Čistoća. 
 

AD – 2 – 4  
Stepenice u Velebitskoj ulici koje vode prema Ulici Frane Kresnika su pune komunalnog otpada i lišća, 
pa je potrebno da se izvanredno pometu. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav. 

 
AD –  3 – RAZNO  
AD – 3 – 1  
U četvrtak., 26. kolovoza naša sugrađanka Julia Ivić iz Ulice Braće Branchetta proslavila je 100-ti 
rođendan i tom su je prilikom u ime Vijeća MO posjetile Marta Siladjev i Ausilia Maligec odnijevši joj 
prigodan poklon – cvijet. Gđa. Julia je bila vrlo uzbuđena i oduševljena posjetom. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje.  
 
AD – 3 – 2  
G. Velimir Horvat, član Vijeća MO, zamolio je da li bi se ubuduće sjednice mogle održavati neki drugi 
dan osim četvrtka, jer je svaki četvrtak zauzet. Nadalje, gđa. Nadia Poropat članica Vijeća MO ujedno i 
članica Gradskog vijeća, nije u mogućnosti prisustvovati četvrtkom, jer se sjednice Gradskog vijeća 
održavaju uvijek zadnji četvrtak u mjesecu, kao uglavnom i sjednice Vijeća MO. 
 



Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje i dogovoreno je da se ubuduće sjednice održavaju 
srijedom ili eventualno neki drugi dan u tjednu ovisno o potrebama. 

 

 

 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                                 Predsjednica Vijeća MO: 
                                                                                                                      
 
                     Đulijana Desanti                                                                    Marta Siladjev 

Sjednica je završila u 18,20 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 3 (tri) stranice. 

 


